



**NORTH ATLANTIC SHORTFIN
MAKO MANAGEMENT 2020-2021**

**GESTION DU REQUIN-TAUPE BLEU DE
L'ATLANTIQUE NORD 2020-2021**

I am writing to inform Atlantic Large Pelagics Advisory Committee (ALPAC) members of a decision that the Department has taken with respect to North Atlantic Shortfin mako sharks.

In fisheries that have interactions with North Atlantic Shortfin mako, the Department will prohibit any retention (dead or alive) going forward. This will be reflected in licence conditions for large pelagic fisheries beginning in the 2020/2021 season.

This decision has been informed by views of ALPAC members as well as the most recent science available for this species.

Should you have any questions related to this matter, please do not hesitate to contact me.

Je vous écris pour informer les membres du Comité consultatif des gros poissons pélagiques de l'Atlantique (CCGPPA) d'une décision que le Ministère a prise concernant les requins-taupes bleus de l'Atlantique Nord.

Pour les pêcheries qui interagissent avec le requin-taupe bleu de l'Atlantique Nord, le Ministère interdira toute rétention (morte ou vivante) de cette espèce à l'avenir. Cela se reflétera dans les conditions de licences pour les pêcheries à gros poissons pélagiques à partir de la saison 2020-2021.

Cette décision a été éclairée par les opinions des membres du CCGPPA ainsi que par les données scientifiques les plus récentes disponibles pour cette espèce.

Si vous avez des questions à ce sujet, n'hésitez pas à me contacter.

David Whorley
Chair / Présidente

ALPAC / CCGPP Attachment Pièce jointe
cc: Atlantic RDGs / DGR, Atlantique

Atlantic Regional Directors, FM / Directeurs régionaux, GP, Atlantique